



职业技能等级证书

Certificate of Vocational Skill Level

2020年12月参加传感网应用开发职业技能等级水平考核，成绩合格，核发传感网应用开发职业技能等级证书（中级）。学习成果已经职业教育国家学分银行认定。

This is to certify that this certificate owner has passed the assessment in December 2020, and is qualified for the Intermediate Level of Sensor Network Application Development. The learning outcomes are recognized by the National Credit Bank for Vocational Education.



成富强

Cheng Fuqiang

身份证号：441827200006057917

ID Number

证书编号：161006301325440032000069

Certificate Number

发证机构：(盖章)

Issuing Authority (Seal)

发证日期：2021年3月6日

Date of Issue



查询网址：<http://www.ncb.edu.cn>

Website of Verification

发证机构负责人（签章）：

Person in Charge of Issuing Authority

考核站点负责人（签章）：

Person in Charge of Assessment Site

陈修收



职业技能等级证书

Certificate of Vocational Skill Level

2020年12月参加传感网应用开发职业技能等级水平考核，成绩合格，核发传感网应用开发职业技能等级证书（中级）。学习成果已经职业教育国家学分银行认定。

This is to certify that this certificate owner has passed the assessment in December 2020, and is qualified for the Intermediate Level of Sensor Network Application Development. The learning outcomes are recognized by the National Credit Bank for Vocational Education.



利欣琪

Li Xinqi

身份证号：450702200007068421

ID Number

证书编号：161006301325440032000071

Certificate Number

发证机构：(盖章)

Issuing Authority (Seal)

发证日期：2021年3月6日

Date of Issue



查询网址：<http://www.ncb.edu.cn>

Website of Verification

发证机构负责人（签章）：

Person in Charge of Issuing Authority

考核站点负责人（签章）：

Person in Charge of Assessment Site

陈修收





职业技能等级证书

Certificate of Vocational Skill Level

2020年12月参加传感网应用开发职业技能等级水平考核，成绩合格，核发传感网应用开发职业技能等级证书（中级）。学习成果已经职业教育国家学分银行认定。

This is to certify that this certificate owner has passed the assessment in December 2020, and is qualified for the Intermediate Level of Sensor Network Application Development. The learning outcomes are recognized by the National Credit Bank for Vocational Education.



林光纪
Lin Guangji

身份证号：440801200102250317

ID Number

证书编号：161009301325440032000070

Certificate Number

发证机构：（盖章）

Issuing Authority (Seal)

发证日期：2021年3月8日

Date of Issue

发证机构负责人（签章）：

Person in Charge of Issuing Authority

考核站点负责人（签章）：

Person in Charge of Assessment Site

查询网址： <http://www.ncb.edu.cn>

Website of Verification